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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgy ű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az

Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes

minisztérium vezetőjéhez

„Rabkórház a város szélén?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Pintér Sándor belügyminiszter úr 2017 . január 5-én kelt levelében arról tájékoztatott, hogy a

Kormány a meglévő rabkórház kiváltását tervezi egy új Büntetés-végrehajtási Egészségügyi

Központ létrehozásával, melyhez a szükséges el őirányzatot a 1125/2016 . (III.10.) Korm .

határozat biztosítja.

Miután Miskolcon, a Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Kórház területén a Jobbik és a lakosság

ellenállásának hatására meghiúsult az új Büntetés-végrehajtási Egészségügyi Központ

kialakítása, a Kormány Csiba Gábort miniszteri biztosként jelölte ki a feladatra, hog y

megtalálja a rabkórház új helyszínét, amely sajtóhírek szerint a Borsod-Abaúj-Zemplé n

Megyei Kórház szikszói telephelye lesz.



Tisztelt Miniszter Úr, a következő kérdéseket szeretném feltenni Önnek a fent említett üggye l

kapcsolatban :

• Milyen döntés-előkészítő folyamatok mentén kívánják kijelölni a rabkórház

helyszínét?

• Milyen szempontoknak kell megfelelnie a befogadó intézménynek ?

• Ma mely intézmények felelnek meg ezeknek a szempontoknak?

• Milyen módon kívánnak errő l konzultálni a helyi lakossággal a döntést megelőzően?

• Mennyibe fog kerülni összegszer űen a kórház kialakítása?

• Hány orvosra, egészségügyi dolgozóra lesz szüksége az új intézménynek?

• Szikszó önkormányzata részéről történt-e megkeresés a rabkórház elnyerése

érdekében?

2017. márciusában a szikszói kórház területén a város polgármestere, Csiba Gábor, a település

országgyűlési képvisel ője, valamint a Belügyminisztériumok képvisel ői tartottak közös

bejárást.

• Mi indokolta a Belügyminisztérium képviseletét ezen a bejáráson ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017. április 12 .

Tisztelettel :

Jobbi Magyarországért Mozgalom
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